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Onderwerp

Nieuwe provinciesecretaris Marcel van Bijnen

Aan de leden van Provinciale Staten

Toelichting vragensteller

Vanaf 16 september 2022 vervult de heer van Bijnen de functie van provinciesecretaris in de provincie Zuid-

Holland. Momenteel vervult de heer van Bijnen dezelfde functie binnen de provincie Noord-Brabant. De

heer van Bijnen kwam vorig jaar in opspraak vanwege oneigenlijk gebruik van een dienstauto. Door het

oneigenlijk gebruik benadeelde hij Noord-Brabant voor een bedrag van ruim 37.000 euro (dit nog afgezien

van het bezoedelde imago van de provincie in de ogen van de belastingbetalende burger). Nu is bekend

geworden dat de heer van Bijnen een overstap gaat maken naar onze provincie. 

Naast het voorval met de dienstauto bleek dat de heer van Bijnen gedurende zijn werkzaamheden als

provinciesecretaris in Noord-Brabant een eigen bedrijf had (van Bijnen Consultancy) en een bestuursfunctie

bekleedde (algemeen bestuurslid Vereniging van Bestuurskunde).

Vragen

1. Waren de bovenbeschreven situaties omtrent gebruik dienstauto’s en aanhouden van

nevenactiviteiten bekend tijdens zijn sollicitatieprocedure bij de provincie Zuid-Holland? 

Antwoord

Ja

2. Is de integriteit van de heer van Bijnen tijdens zijn sollicitatie expliciet getoetst op de toedracht van

deze omstandigheden? 

Antwoord

Ja

3. Is het tijdens de sollicitatieprocedure op enig moment een overweging geweest om niet met de heer

van Bijnen verder te gaan omdat zijn gedrag in Noord-Brabant een (imago)risico vormt richting de

burgers in onze provincie (ongewenst gedrag wordt beloond met een nieuwe functie)? 

Antwoord

Nee
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4. Maakt de huidige provinciesecretaris van de provincie Zuid-Holland gebruik van een provinciale

dienstauto? Indien dit het geval is (geweest) binnen de huidige collegeperiode kunt u dan a/

aangeven op welke wijze ze van een dienstauto gebruikt maakt en b/ een opgave verstrekken

waarbij u op jaarbasis aangeeft hoeveel kilometers door haar zijn afgelegd per dienstauto? 

Antwoord

Ja in beperkte mate en alleen zakelijk. 

De provinciesecretaris reisde zoveel mogelijk met het openbaar vervoer wanneer sprake was van woon-

werkverkeer. Ambtsgebonden dienstreizen door de provinciesecretaris werden in de periode juni 2018 tot

en met september 2019 verzorgd door externe taxibedrijven. Het aantal gereden kilometers is door hen

niet gerapporteerd, waardoor wij u daarover niet kunnen informeren. 

Over de periode oktober 2019 tot en met juni 2022 is het aantal afgelegde ambtsgebonden zakelijke 

kilometers 4917. De verreden ritten door de provinciesecretaris tussen juni 2018 en augustus 2022

betroffen bijeenkomsten van het college van Gedeputeerde Staten, het IPO en IPO-commissies, de Kring

provinciesecretarissen, gemeentesecretarissen, en dergelijke.

5. Welke afstand woon-werkverkeer is er sprake op het moment dat de heer van Bijnen in dienst treedt

bij de provincie? Op welke wijze gaat de heer van Bijnen reizen? 

Antwoord

De nieuwe provinciesecretaris reist per 16 september voor het woon-werkverkeer met het openbaar

vervoer dan wel met de eigen auto tegen het daarvoor gebruikelijke vergoedingssysteem conform de

Verplaatsingskostenregeling. De afstand woonplaats –  Den Haag is 56 kilometer. De provinciesecretaris

kan gebruik maken van de parkeergarage.

6. Welke contractuele afspraken zijn met de heer van Bijnen gemaakt omtrent het al dan niet gebruik

kunnen maken van provinciale dienstauto’s, zoals de dienstauto’s die ten dienste staan van het GS

college? 

Antwoord

De nieuwe provinciesecretaris reist per 16 september voor het woon-werkverkeer met het openbaar

vervoer dan wel met de eigen auto tegen het daarvoor gebruikelijke vergoedingssysteem conform de

Verplaatsingskostenregeling. De nieuwe provinciesecretaris kan voor zakelijke ambtsgebonden

dienstreizen gebruik maken van de dienstauto met chauffeur. 

7. Hoe gaat de provincie Zuid-Holland controleren dat, indien gebruik van een dienstauto is

toegestaan, er niet opnieuw misbruik gaat worden gemaakt van een regeling? 

Antwoord

Het gebruik van een dienstauto, ook als de provinciesecretaris daarvan gebruik maakt, wordt

steekproefsgewijs gecontroleerd volgens het berijdersprotocol en gebruikers- en controleprotocol

conform afspraak met de Belastingdienst.

8. Zijn alle nevenfuncties van dhr. van Bijnen bij GS bekend en gecontroleerd op juistheid? 

Antwoord

Ja
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9. Indien van toepassing: in welke nevenfuncties is de heer van Bijnen bij zijn aantreden werkzaam

en/of actief? 

Antwoord

De nevenfuncties van de heer Van Bijnen zijn op dit moment:

 Voorzitter ambtelijke adviescommissie Mobiliteit en Secretaris bestuurlijke adviescommissie

Mobiliteit van het IPO (sinds 2018)

 Voorzitter Regiegroep Interprovinciale digitale agenda en Secretaris bestuurlijke kopgroep

Digitalisering van het IPO (sinds 2018)

 Bestuurslid Vereniging voor Bestuurskunde (sinds 2018) 

 Lid RVC Rabobank Lek en Merwede (sinds 2020) 

 Bright Side Consultancy *

* Er vinden op dit moment geen activiteiten plaats. De heer Van Bijnen meldt aan GS wanneer

activiteiten via zijn onderneming plaats vinden. Afgesproken is dat de heer Van Bijnen geen

opdrachten aanneemt bij provincies of aan de provincies gelieerde organisaties. 

Den Haag, 13 september 2022

Gedeputeerde Staten van Zuid-Holland,

waarnemend secretaris, voorzitter,

ir. J.C. van Ginkel MCM   drs. J. Smit


